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CONSEIL COMMUNAL DU 27 MAI 2025 
GEMEENTERAAD VAN 27 MEI 2025 

NOTES EXPLICATIVES COMPLÉMENTAIRES
AANVULLENDE TOELICHTINGSNOTA

Ouverture de la séance à 19:30
Opening van de zitting om 19:30

SÉANCE PUBLIQUE - OPENBARE ZITTING
 

AFFAIRES GÉNÉRALES - ALGEMENE ZAKEN

Secrétariat - Secretariaat
 

Interpellation citoyenne relative à la suppression massive de place de stationnement sur
l’avenue Van Volxem (Tronçon entre Bd Van Haelen et Wielemans Ceuppens). 

Burgerinterpellatie over de massale schrapping van parkeerplaatsen op de Van Volxemlaan
(gedeelte tussen de Van Haelen- en de Wielemans Ceuppenslaan). 

4 annexes / 4 bijlagen
 

 

FINANCES - FINANCIËN

Budget/Règlements taxes - Begroting/belastingreglement
 

Finances – Comptabilité communale – Exercice 2025 – Douzièmes provisoires.

LE CONSEIL,

Vu les articles 241 et 247 de la Nouvelle loi communale ;

Vu l’article 14 de l’arrêté royal du 2 août 1990 portant le règlement général de la comptabilité
communale ;

Considérant qu’au 1er juillet 2025, le budget communal pour l’exercice 2025 pourrait ne pas être voté
par le conseil communal ou rendu exécutoire par l’administration des pouvoirs locaux ; 

DECIDE :

D’autoriser la disposition de trois douzièmes provisoires supplémentaires pour les mois de juillet, août
et septembre 2025 ;

Que ces crédits seront utilisés conformément à l’article 14 de l’arrêté royal du 2 août 1990 portant le
règlement sur la comptabilité communale.

Financiën – Gemeentelijke boekhouding – Dienstjaar 2025 – Voorlopige twaalfden.

DE RAAD,

1/32
Conseil communal - 27.05.2025 - Notes explicatives complémentaires publiques
Gemeenteraad - 27.05.2025 - Aanvullende openbare toelichtingsnota



3

Gelet op artikelen 241 en 247 van de Nieuwe Gemeentewet;

Gelet op artikel 14 van het koninklijk besluit van 2 augustus 1990 houdende het algemeen reglement
op de gemeentelijke comptabiliteit;

Overwegende dat de gemeentebegroting voor het dienstjaar 2025 tegen 1 juli 2025 niet kan worden
goedgekeurd door de gemeenteraad of uitvoerbaar verklaard door het bestuur der plaatselijke
besturen; 

BESLIST:

Drie bijkomende voorlopige twaalfden voor de maanden juli, augustus en september 2025 toe te
staan;

Dat deze kredieten gebruikt zullen worden overeenkomstig artikel 14 van het koninklijk besluit van 2
augustus 1990 houdende het algemeen reglement op de gemeentelijke comptabiliteit.

 

 

AFFAIRES GÉNÉRALES - ALGEMENE ZAKEN

Centrale d'achats - Aankoopcentrale
 

Centrale d’achats – Marchés publics – Désignation d'un huissier de justice – Choix de la
procédure de passation et fixation des conditions – Application de l’article 234 §3 de la Nouvelle
loi communale – SCA-2025-S-011 – Information.

LE CONSEIL,

Vu la Nouvelle loi communale du 24 juin 1988 et ses modifications ultérieures, notamment l’article
234 §3 habilitant le Collège des Bourgmestre et Échevins à exercer le pouvoir de choisir la procédure
de passation et de fixer les conditions des marchés publics dont le montant hors T.V.A. estimé est
inférieur à 143.000 euros et précisant que dans ce cas, le conseil communal est informé de la décision
du Collège des Bourgmestre et Échevins lors de sa prochaine séance ;

Vu l’arrêté royal du 2 août 1990 portant le règlement général de la comptabilité communale
notamment l’article 14 (crédits provisoires) ;

Vu la décision du Conseil communal du 16 décembre 2024 d’autoriser la disposition de trois
douzièmes provisoires pour les mois de janvier, février et mars 2025 ;

Vu la décision du Conseil communal du 25 mars 2025 d’autoriser la disposition de trois douzièmes
provisoires supplémentaires pour les mois d’avril, mai et juin 2025 ;

Vu la loi du 29 juillet 1991 relative à la motivation formelle des actes administratifs ;

Vu la loi du 17 juin 2013 relative à la motivation, à l'information et aux voies de recours en matière de
marchés publics, de certains marchés de travaux, de fournitures et de services et de concessions et ses
modifications ultérieures ;

Vu la loi du 17 juin 2016 relative aux marchés publics et ses modifications ultérieures, notamment
l’article 89, §1, 2° (le montant estimé HTVA n'atteint pas le seuil de € 750.000,00) et l'article 57
(clauses de reconduction) ;

Vu l'arrêté royal du 14 janvier 2013 établissant les règles générales d'exécution des marchés publics et
ses modifications ultérieures ;
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Vu l'arrêté royal du 18 avril 2017 relatif à la passation des marchés publics dans les secteurs
classiques et ses modifications ultérieures ;

Considérant que le marché public relatif à la désignation d’huissiers de justice (2023-S-007) a pris fin
le 28 février 2025 et qu’il était nécessaire d’en relancer un nouveau pour récupérer les sommes dues à
l’administration communale ;

Vu la décision du Collège des Bourgmestre et Échevins du 10 avril 2025 de passer un marché public
de services ayant pour objet “ Désignation d'un huissier de justice ” (SCA-2025-S-011) par la
procédure négociée sans publication préalable pour un montant estimé à € 95.497,34  hors TVA ou €
115.551,78 , 21 % TVA comprise pour une durée de 20 mois et que les crédits permettant de financer
ces dépenses sont inscrits aux articles budgétaires 104/123-15/13, 121/123-15/22 et 121/123-15/09 du
service ordinaire de l’exercice 2025 et feront l’objet d’une proposition d’inscription pour l’exercice
2026 

DECIDE :

De prendre connaissance de la décision du Collège des Bourgmestre et Échevins du 10 avril 2025 de
passer un marché public de services ayant pour objet “ Désignation d'un huissier de justice ” (SCA-
2025-S-011) par la procédure négociée sans publication préalable pour un montant estimé à
€ 95.497,34 hors TVA ou € 115.551,78 , 21 % TVA comprise pour une durée de 20 mois et que les
crédits permettant de financer ces dépenses sont inscrits aux articles budgétaires 104/123-15/13,
121/123-15/22 et 121/123-15/09 du service ordinaire de l’exercice 2025 et feront l’objet d’une
proposition d’inscription pour l’exercice 2026.

Aankoopcentrale – Overheidsopdrachten – Aanstelling van een gerechtsdeurwaarder – Keuze
van de gunningswijze en vaststelling van de voorwaarden – Toepassing van artikel 234 §3 van
de Nieuwe Gemeentewet – SCA-2025-S-011 – Kennisgeving.

DE RAAD,

Gelet op de Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988 en latere wijzigingen, inzonderheid artikel 234 §3
dat het College van Burgemeester en Schepenen machtigt de bevoegdheid uit te oefenen om de
gunningsprocedure te kiezen en om de voorwaarden vast te stellen van de overheidsopdrachten
waarvan het bedrag excl. btw geraamd wordt op minder dan 143.000 euro, en dat preciseert dat in dat
geval de gemeenteraad op zijn eerstvolgende vergadering in kennis wordt gesteld van de beslissing
van het College van Burgemeester en Schepenen;

Gelet op het koninklijk besluit van 2 augustus 1990 houdende het algemeen reglement op de
gemeentelijke comptabiliteit, inzonderheid artikel 14 (voorlopige kredieten);

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 16 december 2024 om drie voorlopige twaalfden voor
de maanden januari, februari en maart 2025 toe te staan;

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 25 maart 2025 om drie bijkomende voorlopige
twaalfden voor de maanden april, mei en juni 2025 toe te staan;

Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motivering van de
bestuurshandelingen;

Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen
inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies,
en latere wijzigingen;

Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten en latere wijzigingen, inzonderheid
artikel 89, §1, 2° (het geraamde bedrag excl. btw bereikt de drempel van 750.000,00 € niet) en artikel
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57 (verlengingsclausules);

Gelet op het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels
van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;

Gelet op het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende de plaatsing van overheidsopdrachten in
de klassieke sectoren, en latere wijzigingen;

Overwegende dat de overheidsopdracht betreffende de aanstelling van gerechtsdeurwaarders (2023-S-
007) afliep op 28 februari 2025 en dat er een nieuwe moest worden uitgeschreven om de aan het
gemeentebestuur verschuldigde bedragen terug te vorderen;

Gelet op de beslissing van het College van Burgemeester en Schepenen van 10 april 2025 om een
overheidsopdracht voor diensten te gunnen met als voorwerp "Aanstelling van een
gerechtsdeurwaarder" (SCA-2025-S-011) via onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande
bekendmaking voor een geraamd bedrag van 95.497,34 € excl. btw of 115.551,78 €, 21 % btw
inbegrepen voor een periode van 20 maanden, waarbij de kredieten voor de financiering van deze
uitgaven worden ingeschreven op begrotingsartikelen 104/123-15/13, 121/123-15/22 en 121/123-
15/09 van de gewone dienst van het dienstjaar 2025 en het voorwerp zullen uitmaken van een voorstel
tot inschrijving voor het dienstjaar 2026

BESLIST :

Kennis te nemen van de beslissing van het College van Burgemeester en Schepenen van 10 april 2025
om een overheidsopdracht voor diensten te gunnen met als voorwerp "Aanstelling van een
gerechtsdeurwaarder" (SCA-2025-S-011) via onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande
bekendmaking voor een geraamd bedrag van 95.497,34 € excl. btw of 115.551,78 €, 21 % btw
inbegrepen voor een periode van 20 maanden, waarbij de kredieten voor de financiering van deze
uitgaven worden ingeschreven op begrotingsartikelen 104/123-15/13, 121/123-15/22 en 121/123-
15/09 van de gewone dienst van het dienstjaar 2025 en het voorwerp zullen uitmaken van een voorstel
tot inschrijving voor het dienstjaar 2026. 

3 annexes / 3 bijlagen
 

 

TRAVAUX PUBLICS - OPENBARE WERKEN

Urbanisme, Environnement et Planologie - Stedenbouw, Leefmilieu en Planologie
 

Urbanisme – Urbanisme Environnement – Délégation du contreseing du Secrétaire communal –
Information.

LE CONSEIL,

Vu la nouvelle loi communale, notamment les articles 109 et 111 ;

Considérant que l'article 111 de la nouvelle loi communale permet au Collège des Bourgmestre et
Echevins d'autoriser le Secrétaire communal à déléguer le contreseing de certains documents à un ou
plusieurs fonctionnaires communaux ;

Vu le Code bruxellois de l'Aménagement du Territoire (CoBAT) ;

Vu l‘Ordonnance relative aux Permis d'Environnement (OPE) ;

Considérant que ces textes imposent des délais de rigueur ;
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Vu les arrêtés d'application du CoBAT et de l'OPE précités ;

Considérant qu'il importe d'assurer en tout temps la continuité du service public ;

Considérant que le service Urbanisme Environnement est amené à produire un nombre important de
documents administratifs dans le cadre de l'instruction des permis d'environnement et d’urbanisme ;

Considérant qu'il y a lieu d’alléger le travail de signature de la Secrétaire communale ;

Considérant qu’il a été admis par la l'organisme régional URBAN dans le cadre de la digitalisation de
procédures de demandes de permis d'urbanisme que la délégation de signature permettait de fluidifier
le traitement des demandes de permis d’urbanisme ; que de nombreuses communes bruxelloises ont
adopté cette pratique ;

Considérant que le délai pour obtenir les signatures des documents engendre parfois, à quelques jours
près, une saisine par l'autorité régionale des demandes ou un refus tacite ; 

Vu la décision du Collège des Bourgmestre et Echevins du 10 avril 2025 autorisant cette délégation et
décidant d'en informer le Conseil communal ;

DECIDE :

De prendre connaissance de la décision du Collège des Bourgmestre et Echevins du 10 avril 2025
accordant la Secrétaire communale à déléguer à Marie FRYNS, Responsable du service Urbanisme
Environnement et à Yves SMIDTS, Directeur des Travaux Publics, le contreseing des documents
suivants selon les modalités de l'article 111 de la Nouvelle Loi Communale :

Accusés de réception de dossiers incomplets et incomplet de projet modifié ;

Accusés de réception de dossiers complet et complet de projet modifié ;

Demande de plans modiés sur base de l'article 191 et 126/1 du CoBAT ;

Transmis des dossiers au fonctionnaire délégué ;

Transmis des dossiers pour avis aux instances compétentes (CRMS, DPC, BE, BM, AED,
SNCB, SIAMU etc...) ;

Transmis des dossiers aux communes contiguës ;

Permis d’urbanisme et d’environnement.

Stedenbouw -Leefmilieu – Delegatie van medeondertekening van de Gemeentesecretaris –
Kennisgeving.

DE RAAD,

Gelet op de Nieuwe Gemeentewet, inzonderheid artikel 109 en 111;

Overwegende dat artikel 111 van de Nieuwe Gemeentewet het College van Burgemeester en
Schepenen in staat stelt de Gemeentesecretaris te machtigen de medeondertekening van bepaalde
stukken op te dragen aan één of meer ambtenaren van de gemeente;

Gelet op het Brussels Wetboek van Ruimtelijke Ordening (BWRO);

Gelet op de Ordonnantie betreffende de milieuvergunningen;

Overwegende dat deze teksten dwingende termijnen opleggen;
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Gelet op voornoemde uitvoeringsbesluiten van het BWRO en de Ordonnantie betreffende de
milieuvergunningen;

Overwegende dat het belangrijk is de continuïteit van de openbare dienstverlening te allen tijde te
verzekeren ;

Overwegende dat de dienst Stedenbouw-Leefmilieu een groot aantal administratieve documenten
moet opstellen in het kader van het onderzoek van milieu- en stedenbouwkundige vergunningen;

Overwegende dat de werklast van de Gemeentesecretaris moet worden verlicht;

Overwegende dat het gewestelijk orgaan URBAN in het kader van de digitalisering van de procedures
voor stedenbouwkundige vergunningsaanvragen heeft toegegeven dat de delegatie van de
handtekening het mogelijk maakt om de behandeling van stedenbouwkundige vergunningsaanvragen
te stroomlijnen; dat vele Brusselse gemeenten deze praktijk hebben overgenomen;

Overwegende dat de termijn voor het verkrijgen van handtekeningen voor documenten soms binnen
enkele dagen leidt tot een doorverwijzing van de aanvragen door de gewestelijke overheid of tot een
stilzwijgende weigering;

Gelet op de beslissing van het College van Burgemeester en Schepenen van 10 april 2025 waarbij
deze delegatie wordt toegestaan en waarbij wordt beslist de Gemeenteraad hiervan in kennis te
stellen;

BESLIST :

Kennis te nemen van de beslissing van het College van Burgemeester en Schepenen van 10 april 2025
waarbij aan de Gemeentesecretaris de bevoegdheid wordt verleend om, overeenkomstig artikel 111
van de Nieuwe Gemeentewet, de medeondertekening van de volgende documenten te delegeren aan
Marie FRYNS, diensthoofd Stedenbouw-Leefmilieu, en aan Yves SMIDTS, directeur Openbare
Werken: 

Ontvangstbevestigingen van onvolledige en onvolledige gewijzigde projectdossiers;

Ontvangstbevestigingen van volledige en volledige gewijzigde projectdossiers;

Verzoeken om gewijzigde plannen op basis van de artikelen 191 en 126/1 van het BWRO;

Doorsturen van dossiers naar de gemachtigd ambtenaar;

Doorsturen van dossiers naar de bevoegde instanties voor advies (KCML, DCE, LB, BM,
BUV, NMBS, DBDMH, ...);

Doorsturen van dossiers naar naburige gemeenten;

Stedenbouwkundige vergunningen en milieuvergunningen.

 

 

Propriétés communales et Logement - Gemeentelijke Eigendommen en Huisvesting
 

Régie Foncière – Clôture des comptes annuels 2024 – Approbation.

LE CONSEIL,

Vu la Nouvelle loi communale, en particulier l'article 234 relatif aux compétences du Collège des
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Bourgmestre et Échevins ;

Vu l’arrêté du gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale du 6 novembre 2003 relatif à la
gestion financière des régies communales ;

Vu la circulaire du 4 février 2005 du Ministère de la Région de Bruxelles-Capitale relative à la
gestion financière des régies communales ;

Vu la décision du Conseil communal du 15 décembre 2020 adoptant les statuts de la Régie Foncière
de Forest, régie communale ordinaire ;

Vu la décision du Conseil communal du 18 juin 2024 approuvant le budget 2024 de la Régie Foncière
de Forest, régie communale ordinaire ;

Vu la décision du Collège des Bourgmestre et Échevins du 10 avril 2025 approuvant le versement du
boni de l’exercice 2024 d’un montant de 181.836,55 € à la Commune ;

DECIDE :

D’approuver le versement du boni de l’exercice 2024 d’un montant de 181.836,55 € à la Commune ;

D’imputer la dépense de 181.836,55 € (cent quatre-vingt-et-un mille huit cent trente-six euros et
cinquante-cinq cents) au Code économique 694-01 intitulé « Transfert du résultat à la Commune »  du
budget 2024 de la Régie foncière ;

De clôturer les comptes annuels de l’exercice 2024 de la Régie foncière de Forest.

Grondregie – Afsluiting van de jaarrekeningen 2024 – Goedkeuring.

DE RAAD,

Gelet op de Nieuwe Gemeentewet, inzonderheid artikel 234 betreffende de bevoegdheden van het
College van Burgemeester en Schepenen;

Gelet op het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 6 november 2003 betreffende het
financieel beheer van de gemeentebedrijven;

Gelet op de omzendbrief van 4 februari 2005 van het Ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest met betrekking tot het financieel beheer van de gemeentebedrijven;

Gelet op de beslissing van de Gemeenteraad van 15 december 2020 waarin de statuten van de
Grondregie van Vorst, gewoon gemeentebedrijf, werden aangenomen;

Gelet op de beslissing van de Gemeenteraad van 18 juni 2024 waarin de begroting 2024 van de
Grondregie van Vorst, gewoon gemeentebedrijf, werd goedgekeurd;

Gelet op de beslissing van het College van Burgemeester en Schepenen van 10 april 2025 tot de
goedkeuring van de doorstorting van het overschot voor het dienstjaar 2024 aan de Gemeente ten
bedrage van 181.836,55 €;

BESLIST:

Goedkeuring te verlenen aan de doorstorting van het overschot voor het dienstjaar 2024 de Gemeente
ten bedrage van 181.836,55 €;

De uitgave van 181.836,55 € (honderdéénentachtigduizend achthonderdzesendertig euro en
vijfenvijftig cent) op economische code 694-01 "Overdracht van het resultaat aan de Gemeente" van
de begroting 2024 van de Grondregie aan te rekenen;

De jaarrekeningen van het dienstjaar 2024 van de Grondregie van Vorst af te sluiten.

10 annexes / 10 bijlagen
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AFFAIRES GÉNÉRALES - ALGEMENE ZAKEN

IT - IT
 

Informatique - Convention de mandat n°CM1008 entre PARADIGM et l’Administration
communale de Forest – Adhésion marchés CSC2023.003 et CSC2023.007.

LE CONSEIL,

Vu sa décision du 2 mars 2010 relative à la Convention de mandat n° CM1008 entre PARADIGM
(CIRB) et l’Administration communale de Forest, basée sur l’article 19 de la loi du 24 décembre
1993 relative aux marchés publics et à certains marchés de travaux, de fournitures et de services («
L'exécution conjointe de travaux, de fournitures ou de services pour le compte de pouvoirs
adjudicateurs différents peut, dans l'intérêt général, faire l'objet d'un marché unique attribué par
adjudication, par appel d'offres ou par procédure négociée, dans les conditions déterminées par la loi.
Les personnes intéressées désignent l'autorité ou l'organe qui interviendra, en leur nom collectif, à
l'attribution et à l'exécution du marché ») ;

Vu l’article 1er de la Convention de mandat disposant ce qui suit : « L’Administration communale de
Forest désigne PARADIGM comme mandataire appelé à intervenir en son nom et pour son compte à
l’attribution et à l’exécution des marchés publics, cités ci-dessous, de telle manière que PARADIGM
soit l’autorité compétente à traiter avec les soumissionnaires;

Vu la nouvelle loi communale ;

Vu la loi du 16 juin 2016 relative aux marchés publics ;

Considérant la volonté d’adhérer au marché CSC2023.007 organisé par Paradigm « concernant des
services de hardware IT pour de la fourniture, l’installation de matériel informatique »;

Considérant la volonté d’adhérer à l’accord-cadre CSC2023.003 organisé par IRISteam « concernant
des services de broker pour de la consultance informatique », qui a été attribué à la société ProUnity ;

Considérant que ProUnity effectue des services de courtage (Broker) en service d’expertise technique
(ICT) pour soutenir les projets et les équipes d’IRISteam et des pouvoirs adjudicateurs bénéficiaires
(PAB) ;

Considérant que ces services sont opérés par l’intermédiaire d’une plateforme informatique pour la
gestion de tout le cycle de sélection et du suivi des consultants, détenue et opérée par ProUnity («
Vendor management system » ou « VMS ») ;

Considérant que l’adhésion à l’accord-cadre est gratuite mais que IRISTeam facturera l’année n+1 2%
du volume financier commandé par notre institution l’année n ;

Considérant que l’adhésion à l’accord-cadre susmentionné vise en premier lieu à désigner un ingénieur
système;

DECIDE :

d’adhérer au marché CSC2023.007 organisé par Paradigm « concernant des services de hardware IT
pour de la fourniture, l’installation de matériel informatique »;

d’adhérer au marché CSC2023.003 organisé par IRISteam « concernant des services de broker pour
de la consultance informatique », qui a été attribué à la société ProUnity.
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Informatica – Mandaatovereenkomst nr. CM1008 tussen Paradigm en het Gemeentebestuur
van Vorst – Aansluiting bij de opdrachten CSC2023.003 en CSC2023.007.

DE RAAD,

Gelet op zijn beslissing van 2 maart 2010 betreffende de Mandaatovereenkomst nr. CM1008 tussen
Paradigm (CIBG) en het Gemeentebestuur van Vorst, gebaseerd op artikel 19 van de wet van 24
december 1993 betreffende de overheidsopdrachten en sommige opdrachten voor aanneming van
werken, leveringen en diensten (“De gezamenlijke uitvoering van werken, leveringen of diensten voor
rekening van verschillende aanbestedende overheden kan, in het algemeen belang, worden
samengevoegd in één enkele opdracht, die bij aanbesteding, door offerteaanvraag of bij
onderhandelingsprocedure wordt gegund, onder de voorwaarden bepaald in de wet. De betrokken
personen duiden de overheid aan die, of het orgaan dat, in hun gezamenlijke naam, bij de gunning en
de uitvoering van de opdracht zal optreden.”);

Gelet op artikel 1 van de Mandaatovereenkomst, dat het volgende bepaalt: "Het Gemeentebestuur van
Vorst stelt Paradigm aan als mandataris die geacht wordt in zijn naam en voor zijn rekening tussen te
komen bij de toewijzing en de uitvoering van de hieronder genoemde overheidsopdrachten, en wel zo
dat Paradigm de instantie is die bevoegd is om met de inschrijvers om te gaan.

Gelet op de Nieuwe Gemeentewet;

Gelet op de wet van 16 juni 2016 inzake overheidsopdrachten;

Overwegende de wens om aan te sluiten bij de opdracht CSC2023.007 georganiseerd door Paradigm
betreffende "IT-hardwarediensten voor de levering en de installatie van IT-materiaal”;

Overwegende de wens om aan te sluiten bij de raamovereenkomst CSC2023.003 georganiseerd door
IRISteam betreffende "brokerdiensten voor IT-consultancy”, die werd gegund aan de firma ProUnity;

Overwegende dat ProUnity brokerdiensten verleent met betrekking tot diensten inzake technische
expertise (ICT) ter ondersteuning van de projecten en teams van IRISteam en van de begunstigde
aanbestedende overheden (BAO);

Overwegende dat deze diensten worden uitgevoerd via een IT-platform voor het beheer van de hele
selectie- en opvolgingscyclus van de consultants, in handen van en beheerd door ProUnity (Vendor
Management System of VMS);

Overwegende dat de aansluiting bij de raamovereenkomst gratis is, maar dat IRISteam in jaar n+1 2%
van het door onze instelling in jaar n bestelde financiële volume zal factureren;

Overwegende dat de aansluiting bij de bovengenoemde raamovereenkomst in de eerste plaats tot doel
heeft een systeemingenieur aan te stellen;

BESLIST

Aan te sluiten bij de opdracht CSC2023.007 georganiseerd door Paradigm betreffende "IT-
hardwarediensten voor de levering en de installatie van IT-materiaal”;

Aan te sluiten bij de opdracht CSC2023.003 georganiseerd door IRISteam betreffende
"brokerdiensten voor IT-consultancy”, gegund aan de firma ProUnity.

11 annexes / 11 bijlagen
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8

TRAVAUX PUBLICS - OPENBARE WERKEN

Subsides - Subsidies
 

Subsides - PROXI 2023 - Aire de jeux du parc de Forest - Engagements.

LE CONSEIL,

Vu le courrier de sélection des projets PROXI 2023, notifiant à la Commune un subside de
150.000,00 € pour le projet d’aire de jeux du parc de Forest ;

Considérant que l'obtention de ce subside est liée à la garantie par la commune du bon entretien des
lieux ;

Considérant que la Commune s’est toujours engagée à assurer l’entretien et la gestion des
infrastructures subsidiées ;

Considérant que pour ce faire, la Commune lance chaque année un marché spécifique « Intervention
lourdes sur les aires de jeux communales » ;

DECIDE :

De s’engager à assurer l’entretien et la gestion des infrastructures subsidiées ;

De transmettre la présente délibération à Bruxelles Pouvoirs Locaux, l’entité subsidiante.

Subsidies - PROXI 2023 - Speeltuinproject in het Park van Vorst - Verbintenissen.

DE RAAD,

Gelet op de brief betreffende de selectie van de PROXI 2023-projecten, waarbij de gemeente in
kennis wordt gesteld van een subsidie van 150.000,00 € voor het speeltuinproject in het Park van
Vorst;

Overwegende dat het verkrijgen van deze subsidie gekoppeld is aan de garantie door de gemeente op
een goed onderhoud van de sites;

Overwegende dat de gemeente zich er steeds toe verbonden heeft de gesubsidieerde infrastructuren te
onderhouden en te beheren;

Overwegende dat de gemeente hiervoor elk jaar een specifieke opdracht lanceert “Zware interventies
in de gemeentelijke speeltuinen”;

BESLIST

Zich ertoe te verbinden de gesubsidieerde infrastructuren te onderhouden en te beheren;

Deze beraadslaging over te maken aan Brussel Plaatselijke Besturen, de subsidiërende overheid.

 

 

PRÉVENTION - PREVENTIE

Empreinte scolaire, DAS - Schoolafdruk, PSV
 

DAS - Subside 2024-2025 "Continuité 2021-2024" - Conventions avec les associations et

10/32
Conseil communal - 27.05.2025 - Notes explicatives complémentaires publiques
Gemeenteraad - 27.05.2025 - Aanvullende openbare toelichtingsnota



plusieurs écoles.

LE CONSEIL,

Vu l'appel à projets relatif au Dispositif d'Accrochage Scolaire (DAS) 2024-2025 dit "Continuité
2021-2024" de la Région de Bruxelles-Capitale ;

Considérant que ces projets visent des animations extraordinaires dont les priorités thématiques
permettent l'organisation d'ateliers pédagogiques, socioculturels ou sportifs au sein des écoles des
enseignements maternel, primaire et secondaire implantées sur la commune de Forest sur base d’un
partenariat avec l'associatif ;

Considérant que la convention conclue le 20/12/2024 entre la commune de Forest et la Région
Bruxelles-Capitale porte sur une période qui s'étend entre le 15/10/2024 et le 04/07/2025 ;

Vu la lettre du  23 décembre 2024 de la Région  de Bruxelles-Capitale portant
adoption de seize projets pour un montant total de 117.157,10 € ;

Vu le versement de la première tranche de ce subside, correspondant à 80% du total, soit 93.725,68 €,
effectué sur le compte communal Belfius, en date du 23/01/2025 (extrait 285 du 23/01/2025) ;

Considérant que pour neuf projets, les écoles travaillent en partenariat avec une association ;

Considérant que, pour sept projets, dont quatre au sein de trois écoles communales (Le Kaleidoscope,
le Vignoble et Les Marronniers) les paiements seront émis directement par la commune de Forest, aux
enseignants prestataires, sur base de justificatifs mensuels des prestations ;

Considérant que, dès lors, il est souhaitable, pour le bon fonctionnement des activités, de prévoir une
convention entre la commune de Forest, les différentes associations et plusieurs écoles (voir annexes) 

DECIDE :

D'approuver les termes des conventions ci-jointes, entre la commune de Forest et les différentes
associations participant aux activités du Dispositif d'Accrochage Scolaire 2024-2025 dit "Continuité
2021-2024" ;

De désigner le Bourgmestre ou son délégué, assisté de la Secrétaire communale, pour représenter
valablement la commune de Forest lors de la signature des dites conventions.

PSV - Subsidie 2024-2025 "Continuité 2021-2024" - Overeenkomsten met de verenigingen en
verscheidene scholen.

DE RAAD,

Gelet op de projectoproep betreffende het Programma Preventie Schoolverzuim (PSV) 2024-2025 van
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest;

Overwegende dat deze projecten gericht zijn op buitengewone activiteiten waarvan de thematische
prioriteiten de organisatie mogelijk maken van educatieve, sociaal-culturele of sportieve workshops in
kleuter-, basis- en middelbare scholen in de gemeente Vorst op basis van een partnerschap met het
verenigingsleven;

Overwegende dat de overeenkomst die op 20/12/2024 werd afgesloten tussen de gemeente Vorst en
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, betrekking heeft op een periode die loopt van 15/10/2024 tot en
met 04/07/2025;

Gelet op de brief van 23 december 2024 van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest tot goedkeuring van
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zestien projecten voor een totaalbedrag van 117.157,10 €;

Gelet op de betaling van de eerste schijf van deze subsidie, meer bepaald 80% van het totaal, zijnde
93.725,68 €, op de Belfius-rekening van de gemeente, op 23/01/2025 (uittreksel 285);

Overwegende dat voor negen projecten de scholen samenwerken met een vereniging;

Overwegende dat voor zeven projecten, waarvan vier in drie gemeentescholen (Kaleidoscope,
Vignoble en Les Marronniers), de betalingen rechtstreeks door de gemeente Vorst zullen worden
verricht aan de leerkrachten die de diensten verlenen, op basis van maandelijkse bewijzen van
prestaties;

Overwegende dat het voor de goede werking van de activiteiten bijgevolg wenselijk is te voorzien in
een overeenkomst tussen de gemeente Vorst, de verschillende verenigingen en verschillende scholen
(zie bijlagen)

BESLIST :

Goedkeuring te verlenen aan de bepalingen van de overeenkomsten in bijlage, tussen de gemeente
Vorst en de verschillende verenigingen die deelnemen aan de activiteiten van het Programma
Preventie Schoolverzuim 2024-2025 "Continuité 2021-2024";

De Burgemeester of zijn afgevaardigde, bijgestaan door de Gemeentesecretaris, aan te wijzen om de
gemeente Vorst geldig te vertegenwoordigen bij de ondertekening van genoemde overeenkomsten.

18 annexes / 18 bijlagen
 

 

TRAVAUX PUBLICS - OPENBARE WERKEN

Mobilité - Mobiliteit
 

Mobilité – Organisation de la "journée sans voiture" – Accord des Bourgmestres.

LE CONSEIL,

Vu la Nouvelle loi communale, notamment son article 117 ;

Vu l’accord conclu entre les bourgmestres des dix-neuf communes de l’arrondissement administratif
de Bruxelles-Capitale ;

Considérant que chaque année a généralement lieu au moins une « journée sans voiture »;  

Que le conseil communal décide de s’associer également à cet événement ;

Qu’à cette occasion, seules les personnes et les véhicules autorisés pourront circuler sur tout le
territoire des dix-neuf communes ;

Qu’il convient dès lors d’assurer la cohérence dans la délivrance des autorisations ;

Qu’à cet égard, une multiplication des démarches pour la personne désirant obtenir une autorisation
risque de la dissuader de se conformer au règlement et, partant, de l’inciter à frauder ;

DECIDE :
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L’accord conclu pour chaque édition de la journée sans voiture entre la bourgmestre de la commune
de Forest et les bourgmestres des dix-huit autres communes de l’arrondissement administratif de
Bruxelles-Capitale est approuvé pour la durée de la législature.

Mobiliteit – Organisatie van de "autoloze zondag" – Akkoord tussen de Burgemeesters.

DE RAAD,

Gelet op de Nieuwe Gemeentewet, inzonderheid artikel 117;

Gelet op het akkoord gesloten tussen de burgemeesters van de negentien gemeenten van het
administratief arrondissement Brussel-Hoofdstad;

Overwegende dat er ieder jaar minstens één “autoloze dag” plaatsvindt;
 
Dat de gemeenteraad beslist om zich ook bij dit evenement aan te sluiten;

Dat bij deze gelegenheid enkel de personen en de voertuigen die een toelating hebben verkregen, zich
mogen verplaatsen over het hele grondgebied van de negentien gemeenten;

Dat bijgevolg coherentie verzekerd moet worden bij de uitreiking van toelatingen;

Dat een uitbreiding van het aantal stappen die men dient te ondernemen om een toelating te
verkrijgen, een afradend effect kan hebben om het reglement na te leven en dus tot fraude kan
aanzetten;

BESLIST:
 
Het akkoord dat voor elke editie van de autoloze dag gesloten werd tussen de burgemeester van de
gemeente Vorst en de burgemeesters van de achttien andere gemeenten van het administratief
arrondissement Brussel-Hoofdstad is goedgekeurd voor de duur van de bestuursperiode.

 

Mobilité – Plan d'Actions communal de Sécurité routière – Approbation.

LE CONSEIL,

Vu le Plan régional de Mobilité 2020-2030 (PRM), approuvé en troisième lecture par
le  Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale le 25 mars 2021 ;

Vu le Plan communal de Mobilité (PCM) adopté par le Conseil communal en séance du 20 septembre
2022 ;

Considérant que le PRM et le PCM visent à rendre l’espace public plus agréable et plus sûr ;

Vu le Plan d’Actions Régional de Sécurité routière 2021 - 2030 (PARSR), approuvé par le
Gouvernement régional le 16 décembre 2021 ;

Considérant que le PARSR adopte pour principe de base la vision zéro, à savoir zéro tué et blessé
grave sur les voiries de la Région à l’horizon 2030 et que cet objectif est confirmé dans le PRM ;

Considérant que la vision zéro s’inscrit dans le cadre d’engagements internationaux tels que la
Déclaration de Stockholm du 20 février 2020 ainsi que dans les objectifs européens de réduction du
nombre de victimes de la route à l’horizon 2030.
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Considérant que cet objectif est atteignable, comme l’atteste l’exemple d’Oslo, où un plan de sécurité
routière est en œuvre et où aucun accident avec tué ou blessé grave n’a été à déplorer en 2019 ;

Considérant que le PARSR précise, dans son Action 1, que « Les Communes élaborent et mettent en
œuvre un plan d’actions de Sécurité routière basé sur le plan Good Move et le Plan d’action Sécurité
routière régional ».

Considérant qu’à Forest, le nombre d’accidents avec tués et blessés graves suit une baisse
tendancielle, mais pas le nombre d’accidents avec blessés légers, qui ne varie que très peu d’année en
année ;

Considérant que le Plan d’Actions communal de Sécurité routière (PACSR) reprend le principe de la
Vision zéro à l’horizon 2030 ;

Considérant qu'afin d'atteindre cet objectif, le PACSR comporte 52 actions, articulées autour de 5 axes
:

Gouvernance et transversalité
Mesure et contrôle-sanction des comportements dangereux
Infrastructure
Comportement
Véhicules

Considérant que le suivi du PACSR sera assuré en Commission Mobilité ;

Considérant qu’un état des lieux du PACSR sera présenté chaque année ;

Considérant que de nouvelles actions pourront éventuellement être intégrées dans le PACSR à
l’occasion de ces états des lieux ;

Considérant que le projet de PACSR a été présenté en Commission mobilité et qu’il tient compte des
remarques qui ont été émises par ses participants ;

Vu la décision du Collège des Bourgmestre et Echevins en séance du 27 mars 2025 d'adopter le Plan
d’Actions communal de Sécurité routière 

DECIDE :

De prendre connaissance du Plan d’Actions communal de Sécurité routière, joint au dossier.

Mobiliteit – Gemeentelijk Actieplan voor Verkeersveiligheid – Goedkeuring.

DE RAAD

Gelet op het Gewestelijk Mobiliteitsplan 2020-2030, dat op 25 maart 2021 in derde lezing werd
goedgekeurd door de Brusselse Hoofdstedelijke Regering;

Gelet op het Gemeentelijk Mobiliteitsplan aangenomen door de Gemeenteraad in zitting van 20
september 2022;

Overwegende dat het Gewestelijk en het Gemeentelijk Mobiliteitsplan tot doel hebben de openbare
ruimte aangenamer en veiliger te maken;

Gelet op het Gewestelijk Actieplan voor Verkeersveiligheid 2021-2030 dat op 16 december 2021 door
de gewestregering goedgekeurd werd;

Overwegende dat het Gewestelijk Actieplan voor Verkeersveiligheid uitgaat van "vision zero", zijnde
nul doden en zwaargewonden op de wegen van het Gewest tegen 2030, en dat deze doelstelling wordt
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bevestigd in het Gemeentelijk Mobiliteitsplan;

Overwegende dat "vision zero" in overeenstemming is met internationale verbintenissen zoals de
Verklaring van Stockholm van 20 februari 2020 en de Europese doelstellingen om het aantal
verkeersslachtoffers tegen 2030 te verminderen;

Overwegende dat deze doelstelling haalbaar is, zoals blijkt uit het voorbeeld van Oslo, waar een
verkeersveiligheidsplan ten uitvoer werd gelegd en waar zich in 2019 geen enkel ongeval met doden
of zwaargewonden heeft voorgedaan;

Overwegende dat actie 1 van het Gewestelijk Actieplan voor Verkeersveiligheid luidt als volgt: “De
gemeenten ontwikkelen een actieplan voor verkeersveiligheid op basis van het Good Move-plan en
het gewestelijk actieplan voor verkeersveiligheid, en voeren dit uit";

Overwegende dat in Vorst het aantal ongevallen met doden en zwaargewonden een dalende trend
vertoont, maar niet het aantal ongevallen met lichtgewonden, dat van jaar tot jaar slechts zeer weinig
varieert;

Overwegende dat het Gemeentelijk Actieplan voor Verkeersveiligheid het principe van "vision zero"
tegen 2030 hanteert;

Overwegende dat dit Actieplan daartoe 52 acties omvat, gebaseerd op 5 pijlers:

Governance en transversaliteit
Meten en controleren-sanctioneren van gevaarlijk gedrag
Infrastructuur
Gedrag
Voertuigen

Overwegende dat de Mobiliteitscommissie het Gemeentelijk Actieplan voor Verkeersveiligheid zal
opvolgen;

Overwegende dat er elk jaar een stand van zaken van het Actieplan zal worden voorgelegd;

Overwegende dat er naar aanleiding van die stand van zaken eventueel nieuwe acties in het plan
kunnen worden opgenomen;

Overwegende dat het ontwerp van het Gemeentelijk Actieplan voor Verkeersveiligheid aan de
Mobiliteitscommissie werd voorgelegd en dat daarin rekening is gehouden met de opmerkingen van
de deelnemers;

Gelet op de beslissing van het College van Burgmeester en Schepenen in zitting van 27 maart 2025
om het Gemeentelijk Actieplan voor Verkeersveiligheid aan te nemen

BESLIST:

Kennis te nemen van het Gemeentelijk Actieplan voor Verkeersveiligheid, als bijlage bij het dossier.

2 annexes / 2 bijlagen
 

 

AFFAIRES GÉNÉRALES - ALGEMENE ZAKEN

Secrétariat - Secretariaat
 

Motion relative au soutien aux enfants éloignés de l’école pour raison médicale et mise en place
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d’un enseignement à distance adapté." (à la demande monsieur Peycker, conseiller communal).

Considérant :

Le droit fondamental de chaque enfant à l’éducation, garanti par la Convention relative aux
droits de l’enfant adoptée par les Nations Unies et par l’article 24 de la Constitution belge
La responsabilité de la commune en tant que pouvoir organisateur des écoles communales,
garantissant à chaque élève des conditions d’apprentissage optimales.
L’impact psychologique et pédagogique de l’éloignement prolongé de l’école pour raison
médicale, pouvant mener à l’isolement social, au décrochage scolaire et à une inégalité d’accès
aux apprentissages.
L’existence de dispositifs en Région flamande, notamment le  Synchroon Internet Onderwijs
(SIO), permettant aux élèves malades de suivre leurs cours à distance en interaction avec leur
enseignant et leurs camarades.
L’expérience réussie de  ClassContact en Fédération Wallonie-Bruxelles, qui accompagne
depuis 2006 des élèves en longue maladie via des solutions numériques adaptées.
Qu’une résolution a été votée le 5 février 2025 au Parlement de la Fédération Wallonie-
Bruxelles visant à renforcer l’inclusion scolaire des élèves malades et à garantir une continuité
pédagogique grâce au numérique.

Considérant en outre :

Que plusieurs écoles communales en Région bruxelloise accueillent des élèves qui, en raison
d’une maladie de longue durée, se retrouvent dans l’incapacité de suivre une scolarité en
présentiel. 
Que l’absence d’un dispositif structuré en Région bruxelloise constitue une inégalité territoriale
dans l’accès à l’éducation pour ces élèves.
Que des solutions techniques éprouvées existent et pourraient être mises en place dans les
écoles communales de Forest.
Que ces solutions techniques, au-delà de permettre à l’enfant de maintenir un lien social avec
son école et ses camarades, favorisent une véritable inclusion, facilitent sa réintégration scolaire
après la maladie et contribuent à son bien-être psychologique. En particulier, pour une
meilleure acceptation des traitements médicaux, notamment lorsqu’ils sont lourds.
Que cette pratique inclusive bénéficie non seulement à l’élève malade, mais aussi à ses
camarades de classe, en renforçant leur sens de la solidarité, en les sensibilisant aux réalités de
la maladie et en favorisant un climat scolaire bienveillant et ouvert à la diversité des parcours
de vie.

Le Conseil communal de Forest décide  :

1. D’affirmer son engagement  en faveur d’une éducation inclusive permettant aux élèves
éloignés de l’école pour raison médicale de bénéficier d’un enseignement adapté à distance, en
interaction avec leurs enseignants et camarades.

2. De demander au Collège communal de mettre en place un dispositif pilote   d’accompagnement
numérique pour les élèves malades de longue durée dans les écoles communales de Forest, en
s’appuyant sur des partenaires tels que ClassContact (enseignement francophone) et Bednet
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(enseignement néerlandophone), afin que ces écoles puissent systématiquement recourir à ces
solutions lorsqu’un élève en a besoin.

3. D’envoyer une communication vers les écoles forestoises non-communales afin de les inciter à
faire appel à ClassContact (enseignement francophone) ou Bednet (enseignement
néerlandophone).

4. D’encourager les directions d’écoles à sensibiliser les familles sur les dispositifs existants et à
favoriser leur mise en place lorsqu’un élève est concerné.

5. D’interpeller la Fédération Wallonie-Bruxelles  afin que des moyens structurels soient
dégagés pour généraliser ce type d’initiatives dans toutes les écoles bruxelloises, en s’inspirant
des modèles existants en Flandre.

6. D’assurer un suivi de cette initiative et d’en évaluer l’impact, afin de proposer à terme une
intégration structurelle de l’enseignement à distance pour les élèves concernés.

Un enfant malade reste avant tout un enfant. En lui offrant la possibilité de poursuivre sa
scolarité, nous faisons bien plus que lui transmettre des savoirs : nous l’aidons à maintenir un
lien social précieux et à continuer à rêver.

Motie over steun voor kinderen die om medische redenen niet naar school kunnen en invoering
van aangepast afstandsonderwijs (op vraag van mijnheer De Peycker, gemeenteraadslid).

Overwegende:
  

•  Het fundamentele recht van elk kind op onderwijs, gewaarborgd door het Verdrag inzake de
Rechten van het Kind van de Verenigde Naties en door artikel 24 van de Belgische Grondwet. 

• De verantwoordelijkheid van de gemeente als inrichtende macht, om elke leerling de best
mogelijke onderwijsomstandigheden te garanderen.

•  De psychologische en educatieve impact van langdurige afwezigheid op school om medische
redenen, die kan leiden tot sociaal isolement, schooluitval en ongelijke toegang tot leren. 

•  Het bestaan van regelingen in het Vlaamse Gewest, in het bijzonder het Synchroon Internet
Onderwijs (SIO), waardoor zieke leerlingen hun lessen op afstand kunnen volgen en toch in
contact kunnen blijven met hun leerkracht en klasgenoten. 

•  De geslaagde ervaring met ClassContact in de Federatie Wallonië-Brussel, dat sinds 2006
langdurig zieke leerlingen ondersteunt met aangepaste digitale oplossingen.

• Dat er op 5 februari 2025 in het Parlement van de Federatie Wallonië-Brussel een resolutie werd
aangenomen om de integratie van zieke leerlingen in scholen te versterken en de pedagogische
continuïteit te garanderen door middel van digitale technologie.

 
Overwegende bovendien:
 

•  Dat een aantal gemeentescholen in het Brussels Gewest leerlingen heeft die vanwege een
langdurige ziekte niet naar school kunnen gaan.  

•   Dat het gebrek aan een gestructureerde regeling in het Brussels Gewest een territoriale
ongelijkheid vormt in de toegang tot onderwijs voor deze leerlingen.

• Dat er beproefde technische oplossingen bestaan die geïmplementeerd kunnen worden in de
gemeentescholen van Vorst.
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•    Dat deze technische oplossingen het kind niet alleen in staat stellen sociale banden met zijn of
haar school en klasgenoten te onderhouden, maar ook echte inclusie bevorderen, de re-
integratie op school na de ziekte vergemakkelijken en bijdragen aan het psychologisch welzijn
van het kind. In het bijzonder om het gemakkelijker te maken medische behandelingen te
accepteren, vooral wanneer deze zwaar zijn.

•  Dat deze inclusieve praktijk niet alleen ten goede komt aan de zieke leerling, maar ook aan zijn of
haar klasgenoten, door hun gevoel van solidariteit te versterken, hen bewuster te maken van de
realiteit van de ziekte en een zorgzaam schoolklimaat te bevorderen dat openstaat voor de
diversiteit van levenspaden.

 
De Gemeenteraad van Vorst beslist:
 

1.     Zijn engagement voor inclusief onderwijs te bevestigen, zodat leerlingen die om medische
redenen niet naar school kunnen, aangepast afstandsonderwijs kunnen krijgen, in interactie met
hun leerkrachten en klasgenoten.

2.     Het College van Burgemeester en Schepenen te vragen een pilootproject voor digitale
ondersteuning van langdurig zieke leerlingen op te zetten in de gemeentescholen van Vorst,
met de steun van partners zoals ClassContact (Franstalig onderwijs) en Bednet (Nederlandstalig
onderwijs), zodat deze scholen systematisch gebruik kunnen maken van deze oplossingen
wanneer een leerling dit nodig heeft.

3.  Een mededeling te sturen naar de niet-gemeentelijke Vorstse scholen om hen aan te moedigen
ClassContact (Franstalig onderwijs) of Bednet (Nederlandstalig onderwijs) te gebruiken.

4.     Schooldirecties aan te moedigen  om gezinnen bewust te maken van de bestaande regelingen
en om het gebruik ervan te promoten wanneer een leerling hiervoor in aanmerking komt.

5.  De Federatie Wallonië-Brussel op te roepen  om structurele middelen vrij te maken om dit
soort initiatieven uit te breiden naar alle Brusselse scholen, op basis van bestaande modellen in
Vlaanderen.

6.     Dit initiatief op te volgen  en de impact ervan te evalueren, om uiteindelijk een structurele
integratie van afstandsonderwijs voor te stellen voor de betrokken leerlingen.

 
Een ziek kind is in de eerste plaats een kind. Door hen de mogelijkheid te bieden hun
schoolloopbaan voort te zetten, doen we veel meer dan kennis overdragen: we helpen hen
waardevolle sociale banden in stand te houden en te blijven dromen. 

2 annexes / 2 bijlagen
 

Motion concernant la reconnaissance de la situation des aidants proches et les aides possibles à
apporter par la Commune de Forest." (à la demande de Madame Gillard (MR+DéFI), monsieur
Peycker (Les engagé.e.s), conseillers communaux). (Complémentaire)

Le Conseil communal de Forest,
 
Vu les besoins spécifiques et criants des aidants proches, personnes qui apportent régulièrement leur
aide à un proche en perte d’autonomie et/ou handicap physique et/ou mental ;
 
Vu le pourcentage de 12% de la population belge qui sont actuellement aidants proches ;
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Vu la nécessité de sensibiliser les représentants politiques et le tout public ainsi que les professionnels
du secteur social-santé, à cette thématique de l’aidance ;
 
Vu les projets ou aides apportées par l’ASBL Aidants Proches à d’autres communes bruxelloises,
telles que Uccle, Anderlecht, Berchem Saint Agathe, Ville de Bruxelles, Woluwé-Saint-Lambert,
Woluwé-Saint-Pierre, Schaerbeek et Etterbeek sous formes diverses telles que :
 

-        un projet d’Espace Répit à Anderlecht,
-        des soirées d’information à Berchem et à Schaerbeek,
-        une carte de stationnement et une prime communale pour l’adaptation du logement à

Bruxelles-Ville,
-        une prime aux aidants-proches à Etterbeek et à Woluwé-Saint-Lambert,
-     des cafés aidants-proches, une prime pour l’installation d’un appareil de télé-vigilance et la

mise en place d’une référente aidant-proche à Woluwé-Saint-Pierre… ;
 

Vu la possibilité d’augmenter à Forest la visibilité des aides spécifiques disponibles actuellement ;
 
Vu les possibilités d’aides que peut proposer à la commune de Forest l’ASBL Aidants Proches dans
l’organisation d’événements divers ou la distribution ou mise à disposition de brochures explicatives
sur les aides apportées ;

 
Demande au Collège :
 

-     d’organiser une soirée d’information animée par l’ASBL Aidant Proche lors de la semaine de
l’aidant proche (du lundi 29 septembre au dimanche 5 octobre) ;

 
-      d’autoriser la participation de l’ASBL Aidants Proches aux événements communaux ouverts au

public ;
 

-    d’organiser dans les écoles primaires et secondaires de la commune une sensibilisation sur les
jeunes et aidants-proches grâce à l’ASBL Jeunes et Aidants Proches ;

 
-   de mettre en place une enquête auprès des Forestoises et Forestois pour évaluer leur nombre et

leurs besoins en vue d’organiser un Espace de Répit adapté aux aidants proches forestois ;
 

-   d’organiser un Espace de Répit permettant des cafés-rencontres, des séances de relaxation pour
les aidants, des activités récréatives pour les fratries afin que tous puissent faire une pause et se
ressourcer pour continuer leur chemin d’aidance ;

 
-    de mettre en place un référent Aidant Proche à Forest qui peut orienter et aider les aidants dans

leurs recherches d’aides diverses.
 

Motie over de erkenning van de situatie van mantelzorgers en mogelijke steun door de gemeente
Vorst (op vraag van Mevrouw Gillard (MR +DéFI), mijnheer Peycker (Les engagé.e.s),
gemeenteraadsleden). 

(Aanvullend)

De Gemeenteraad van Vorst,
 
Gelet op de specifieke en dringende behoeften van mantelzorgers, personen die regelmatig hulp
bieden aan een naaste met een verminderde zelfredzaamheid en/of een fysieke en/of mentale
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handicap;
 
Gelet op het feit dat 12% van de Belgische bevolking momenteel mantelzorger is;
 
Gelet op de noodzaak om politieke mandatarissen en het grote publiek, alsook professionals uit de
gezondheids- en welzijnssector, bewust te maken van deze thematiek;
 
Gelet op de projecten of de hulp van de vzw Mantelzorgers aan andere Brusselse gemeenten, zoals
Ukkel, Anderlecht, Sint-Agatha-Berchem, Stad Brussel, Sint-Lambrechts-Woluwe, Sint-Pieters-
Woluwe, Schaarbeek en Etterbeek in verschillende vormen, waaronder:
 

-        een respijtruimte in Anderlecht,
-        informatieavonden in Sint-Agatha-Berchem en Schaarbeek,
-        een parkeerkaart en een gemeentelijke premie voor de aanpassing van de woning in Brussel-

Stad,
-        een premie voor mantelzorgers in Etterbeek en Sint-Lambrechts-Woluwe,
-    mantelzorgcafés, een premie voor de installatie van een personenalarm en het voorzien van een

mantelzorg-referent in Sint-Pieters-Woluwe, ...;
 
Gelet op de mogelijkheid om in Vorst de zichtbaarheid van specifieke hulp die momenteel
beschikbaar is, te vergroten;
 
Gelet op de mogelijkheden voor hulp die de vzw Mantelzorgers kan bieden aan de gemeente Vorst bij
het organiseren van diverse evenementen of het verspreiden of ter beschikking stellen van brochures
waarin de geboden hulp wordt toegelicht;
 
Vraagt aan het College:
 

-        een informatieavond door de vzw Mantelzorgers te organiseren tijdens de week van de
mantelzorger (van maandag 29 september tot zondag 5 oktober);

 
-        de deelname van de vzw Mantelzorgers aan gemeentelijke voor publiek toegankelijke

evenementen toe te staan;
 

-     een sensibiliseringsactie te organiseren in de lagere en middelbare scholen van de gemeente over
jongeren en mantelzorgers via de vzw Jeunes et Aidants Proches;

 
-        een enquête te organiseren onder de Vorstenaren om een beeld te krijgen van hun aantal en

behoeften met het oog op het inrichten van een respijtruimte voor mantelzorgers in Vorst;
 

-       een respijtruimte in te richten voor praatcafés, ontspanningssessies voor mantelzorgers en
recreatieve activiteiten voor broers en zussen, zodat iedereen even tot rust kan komen en
nieuwe energie kan opdoen om voort te gaan met het zorgtraject;

 
-        een mantelzorg-referent te voorzien in Vorst die de mantelzorgers kan begeleiden en helpen bij

hun zoektocht naar verschillende vormen van steun.
 

2 annexes / 2 bijlagen
 

Question orale relative au conseil consultatif des aînés (à la demande de Monsieur Potelle,
conseiller communal).

Monsieur le bourgmestre
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Madame et Monsieur les échevins en charge de la participation citoyenne

Un Conseil consultatif des aînés (CCA) est un organe de participation citoyenne qui permet aux
personnes ayant le plus d’expérience de donner leur avis et de formuler des recommandations sur les
politiques publiques en général et, en particulier, les matières qui les concernent le plus directement. 
Je pense par exemple au vieillissement, à la santé, à la mobilité pédestre, à l’accessibilité de
l’administration, à la lutte contre l’isolement...

Que peut faire un tel organe ?

•         émettre un avis aux autorités communales concernant les matières susmentionnées

•         mettre en œuvre une concertation et une collaboration avec les associations et autres
organisations concernées par les seniors

•         rendre un avis sur la diffusion d’informations à la population concernant les seniors

•         être un relais entre les autorités et la population ainée.

Les résultats à Berchem-Sainte-Agathe, Bruxelles-Ville, Etterbeek, Evere, Uccle et Watermael-
Boitsfort sont très encourageants (liste non exhaustive).Au niveau des partis, je sais que le CD&V, les
Engagés, le MR et le PS disposent d’une telle structure.

Si notre conseil communal forestois montre un bel équilibre homme-femme, c’est moins le cas au
niveau des tranches d’âge.  En effet, aucune personne de plus de 70 ans n’a été élue.

Puisque je ne vois malheureusement rien dans la Déclaration de politique générale à ce sujet, ma
question est

Qu’attendons-nous pour mettre en place un conseil consultatif des aînés en s’inspirant de ce qui se fait
déjà ailleurs ?

Mondelinge vraag over de adviesraad voor senioren (op vraag van de heer Potelle,
gemeenteraadslid).

Mijnheer de burgemeester,

Dames en heren schepenen bevoegd voor burgerparticipatie,

Een adviesraad voor senioren (AS) is een burgerparticipatieorgaan dat mensen met de meeste ervaring
in staat stelt hun mening te geven en aanbevelingen te doen over het overheidsbeleid in het algemeen
en in het bijzonder over kwesties die hen het meest direct aangaan.  Ik denk bijvoorbeeld aan
vergrijzing, gezondheid, voetgangersmobiliteit, toegankelijkheid van de administratie, bestrijding van
isolement, ...

Wat kan een dergelijk orgaan doen?

•       een advies uitbrengen aan de gemeentelijke overheden over de hierboven vermelde kwesties;

•   overleg plegen en samenwerken met verenigingen en andere organisaties die zich bezighouden
met senioren;

•       advies uitbrengen over de verspreiding van informatie over senioren onder de bevolking;

•       een schakel zijn tussen de overheid en de oudere bevolking.

De resultaten in Sint-Agatha-Berchem, Brussel-Stad, Etterbeek, Evere, Ukkel en Watermaal-
Bosvoorde zijn zeer bemoedigend (niet-exhaustieve lijst).Op partijniveau weet ik dat de CD&V, les
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Engagés, de MR en de PS een dergelijke structuur hebben.

Hoewel onze Vorstse gemeenteraad een mooi evenwicht laat zien tussen mannen en vrouwen, is dat
minder het geval op het vlak van leeftijdsgroepen.  Er werd geen enkele persoon ouder dan 70 jaar
verkozen.

Aangezien ik hierover helaas niets terugzie in de Algemene Beleidsverklaring, is mijn vraag:waar
wachten we nog op om een adviesraad voor senioren op te richten naar het voorbeeld van wat elders
al wordt gedaan?

2 annexes / 2 bijlagen
 

Question orale concernant la fêtes Médiévales de Forest (à la demande de Monsieur Potelle,
conseiller communal).

Les Fêtes Médiévales de Forest sont un événement annuel majeur qui plonge environ   50.000
visiteurs dans l'ambiance du Moyen Âge le temps d'un week-end.  Elles se sont jusqu’à présent
déroulées dans le cadre historique de l'Abbaye de Forest.Fondées en 1996 à l’initiation de Mme
Corinne de Permentier, les Fêtes Médiévales de Forest ont été un des premiers marchés médiévaux à
Bruxelles.

 

Les fêtes médiévales de Forest auront-elles lieu cette année ?

•         En effet, le site de l’Abbaye de Forest est moins disponible qu’usuellement.

•         L’ASBL (régal)   qui s’occupait des médiévales depuis 1999 est en   clôture de liquidation
depuis le 26 décembre 2024.

•         Le dernier post sur facebook de l’organisation date de mars 2025 et mentionne un éventuel
marché médiéval.

 

Si les Fêtes médiévales de Forest ont lieu cette année-ci, qui en serait l’organisateur ?

Si oui, sur quel site ?Et est-ce que le nombre d’exposants pourra rester le même ?

 

Deux questions complémentaires

A-t-on une idée du nombre de personnes venant aux médiévales ? Et de leur origine géographique ?  

o   Nombre de Forestois et Forestoises

o   Nombre de personnes hors Forest mais de la région de Bruxelles-Capitale

o   Nombre de personnes d’autres régions ?

o   Nombre de visiteurs venant de l’étranger ?

Ces dernières années on déplore des stands qui sont parfois peu en lien avec le thème médiéval, que
mettez-vous en œuvre pour que cet évènement conserve son authenticité ?
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Mondelinge vraag over de Middeleeuwse Feesten van Vorst (op vraag van de heer Potelle,
gemeenteraadslid).

De Middeleeuwse Feesten van Vorst zijn een groot jaarlijks evenement dat ongeveer 50.000
bezoekers een weekend lang onderdompelt in de sfeer van de middeleeuwen.  Tot nu toe werden ze
gehouden in de historische setting van de Abdij van Vorst.De Middeleeuwse Feesten van Vorst
ontstonden in 1996 op initiatief van Corinne de Permentier en waren een van de eerste middeleeuwse
markten in Brussel.

 

Vinden de Middeleeuwse Feesten van Vorst dit jaar plaats?

•       De site van de Abdij van Vorst is minder beschikbaar dan gewoonlijk.

•       De vzw die de Middeleeuwse Feesten sinds 1999 organiseert (Régal), is sinds 26 december
2024 in vereffening.

•       De laatste Facebookpost van de organisatie dateert van maart 2025 en vermeldt een eventuele
middeleeuwse markt.

 

Als de Middeleeuwse Feesten van Vorst dit jaar plaatsvinden, wie zou ze dan organiseren?

Zo ja, op welke locatie?En blijft het aantal exposanten hetzelfde?

 

Nog twee vragen

Hebben we enig idee van hoeveel mensen naar de Middeleeuwse Feesten komen? En waar ze
vandaan komen? 

o   Aantal mensen uit Vorst?

o   Aantal mensen van buiten Vorst maar uit het Brussels Hoofdstedelijk Gewest?

o   Aantal mensen uit andere gewesten?

o   Aantal bezoekers uit het buitenland?

De laatste jaren stellen we tot onze spijt vast dat er stands zijn die soms weinig te maken hebben met
het middeleeuwse thema. Wat doet u om ervoor te zorgen dat dit evenement zijn authenticiteit
behoudt? 

2 annexes / 2 bijlagen
 

Question orale relative à l'instrumentalisation d’écoliers à des fins politiques ? (à la demande de
Monsieur Potelle, conseiller communal). (Complémentaire)

Monsieur le Bourgmestre,Monsieur l’échevin en charge des évènements patriotiquesMadame
l’échevine en charge de l’enseignementMesdames et Messieurs les membres du Collège,

Je souhaite interpeller le Collège au sujet d’un élément particulier de l’exposition organisée dans le
cadre des commémorations du 8 mai 1945, qui s’est tenue dans les murs mêmes de notre maison
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communale.

Cette exposition, fruit du travail d’élèves de 5 e et 6e primaires, avait pour objectif officiel de
sensibiliser les écoliers à la mémoire collective, à la transmission des valeurs fondamentales que sont
la liberté, la démocratie, la paix tout en faisant de manière ludique de l’histoire et du français.    A
priori, je ne peux que saluer l’initiative pédagogique.

Cependant, j’ai été interpellé, comme plusieurs citoyens, par une œuvre exposée portant cette
inscription :

«Bouchez ne rime pas avec liberté»

(Bouchez avec un Z à la fin.)

 

1)     Dévoiement du devoir de mémoire

Cette phrase vise clairement le président du mouvement réformateur Georges-Louis Bouchez.
Cette phrase est hors sujet.
Elle détourne une commémoration historique - la fin du national-socialisme, la restauration de
la liberté – au profit d’une opinion politique partisane, d’une attaque ad hominem qui plus est
exprimée dans un cadre scolaire.

Il s’agit d’un dévoiement du devoir de mémoire, qui aurait dû rester un moment d’union et non de
division.

 

2)     Responsabilité de la maison communale

La maison communale est un lieu institutionnellement neutre, sauf dans cette enceinte.
Permettre l’exposition non seulement d’un message politique mais d’une attaque ad hominem
dans la maison communale donne l’impression que la majorité tolère / cautionne / encourage ce
biais politique, en particulier quand il est véhiculé par des enfants.

 

3)     Instrumentalisation probable de jeunes enfants

Les élèves concernés ont entre 10 et 12 ans.
Il est difficile de croire qu’un enfant de cet âge utilise autant de figures de style et puisse
formuler une tel message de manière autonome.
3 possibilités (dans tous les cas,  l’enfant est une victime)

Soit cet enfant très en avance pour son âge et il s’agit d’un futur poète et grammairien. 
C’est l’hypothèse la moins probable car, l’actualité récente nous a montré que certains
adultes utilisent ‘Arizona caca ‘ comme argument principal.
Soit c’est le résultat de l’influence d’une éducation familiale haineuse qui au lieu de
proposer des valeurs positives (par exemple la solidarité ou la défense de la démocratie,
la protection de l’environnement, …) instille de la haine auprès d’enfants influençables.
Si c’est récurrent, il s’agit d’un environnement familial toxique. Dans un signal d’alerte
« protection de l’enfance ».
Si c’est récurrent, il est de la responsabilité du corps enseignant et désormais du collège
communal de saisir le centre PMS, le service d’aide à la jeunesse ou la cellule R (équipe
de prévention à la radicalisation).
Soit il s’agit d’un contenu orienté par l’institutrice.teur et/ou le ou la professeure de
cours philosophique.
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Et là ce serait gravissime.

 

Je pose les questions suivantes:

-        Cet enfant fait-il preuve de radicalisme  de manière récurrente ? Et si oui quelles mesures
pouvons-nous mettre en place ? 

-        Quels encadrants ont validé ou orienté ce contenu ?  Quelles sanctions envisagez-vous ?

-        Quel(s) comité(s) a ou ont validé les éléments exposés ?

-        Est-ce que les écoles concernées ont reçu des consignes et est-ce qu’une validation du Collège
pour l’exposition de cette œuvre a eu lieu ?

-        Quelles mesures entendez-vous prendre pour garantir, à l’avenir, que les événements
pédagogiques dans des lieux publics communaux respectent la neutralité politique et la
solennité des commémorations nationales ?

 

Mondelinge vraag gebruik van schoolkinderen voor politieke doeleinden? (op vraag van de heer
Potelle, gemeenteraadslid). (Aanvullend)

Mijnheer de burgemeester, Mijnheer de schepen bevoegd voor Patriottische Evenementen, Mevrouw
de schepen bevoegd voor Onderwijs, Dames en heren van het College,

 

Ik wil het College interpelleren over een bepaald element in de tentoonstelling die georganiseerd werd
in het kader van de herdenking van 8 mei 1945 in ons gemeentehuis.

Het officiële doel van deze tentoonstelling, het werk van leerlingen uit het 5 e en 6e leerjaar, was
schoolkinderen bewust te maken van gebeurtenissen in het verleden, de overdracht van fundamentele
waarden van vrijheid, democratie en vrede, en tegelijk speels bezig te zijn met geschiedenis en
Frans.    Op het eerste gezicht kan ik dit pedagogisch initiatief alleen maar toejuichen.

Net als een aantal burgers stelde ik me vragen over een tentoongesteld werk met dit opschrift:

"Bouchez ne rime pas avec liberté" (vert. "Bouchez rijmt niet op vrijheid”)

 

1)     Ontsporing van een herdenkingsmoment

Deze uitspraak gaat duidelijk over MR-voorzitter Georges-Louis Bouchez.
Deze zin is irrelevant.
Het verdraait een historische herdenking – komaf met het nationaal-socialisme, herstel van de
vrijheid – naar een partijdige politieke opinie, een aanval ad hominem die bovendien in een
schoolcontext wordt geuit.

Het gaat om een ontsporing van de oefening van herdenking, die een moment van samenhorigheid in
plaats van verdeeldheid moet zijn.

 

2)     Roeping van een gemeentehuis
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Het gemeentehuis is een institutioneel neutrale plaats, behalve hier.
Door toe te staan dat in het gemeentehuis niet alleen een politieke boodschap maar ook een
aanval tegen een persoon wordt getoond, wordt de indruk gewekt dat de meerderheid deze
politieke vooringenomenheid tolereert / goedkeurt / aanmoedigt, vooral als die door kinderen
wordt overgebracht.

 

3)     Mogelijke instrumentalisering van jongeren

De betrokken leerlingen zijn tussen 10 en 12 jaar oud.
Het is moeilijk te geloven dat een kind van die leeftijd zoveel stijlfiguren gebruikt en een
dergelijke boodschap zelfstandig kan formuleren.
3 mogelijkheden (in alle gevallen is het kind een slachtoffer):

Ofwel is dit kind zijn leeftijd ver vooruit en is het een toekomstig dichter en
grammaticus. 
Dit is de minst waarschijnlijke hypothese, aangezien recente gebeurtenissen tonen dat
sommige volwassenen 'Arizona caca' als belangrijkste argument gebruiken.
Ofwel is dit het resultaat van de invloed van een haatdragende familiale opvoeding die,
in plaats van positieve waarden voor te stellen (bv. solidariteit of verdediging van de
democratie, bescherming van het milieu, ...) haat opwekt bij beïnvloedbare kinderen.
Als het zich herhaaldelijk voordoet, is het een teken van een toxische thuisomgeving.
Als waarschuwingssignaal om 'het kind te beschermen'. 
Als dit een weerkerend probleem is, is het de taak van de leerkracht en nu ook van het
College van Burgemeester en Schepenen om de zaak door te verwijzen naar het CLB, de
dienst voor jeugdbijstand of de cel ter preventie van radicalisering.
Ofwel is de inhoud gestuurd door de onderwijzer(es) en/of de leerkracht filosofie.
En dat zou heel ernstig zijn.

 

Ik stel de volgende vragen:

-        Vertoont dit kind herhaaldelijk tekenen van radicalisme? En zo ja, welke maatregelen kunnen
we nemen? 

-        Welke begeleiders hebben deze inhoud goedgekeurd of gestuurd?  Welke sancties overweegt u?

-        Welk(e) comité(s) heeft/hebben de gepresenteerde elementen goedgekeurd?

-        Hebben de betrokken scholen richtlijnen ontvangen en heeft het College de tentoonstelling van
dit werk goedgekeurd?

-        Welke maatregelen zal u nemen om te zorgen dat educatieve evenementen op gemeentelijke
openbare plaatsen in de toekomst de politieke neutraliteit en de plechtigheid van nationale
herdenkingen respecteren?

 

2 annexes / 2 bijlagen
 

Question orale relative à la gestion passée et future de l’ALE de Forest (à la demande de
Monsieur Potelle, conseiller communal). (Complémentaire)

a)     Première partie : gestion passée et actuelle de l’ALE de Forest
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Je tiens tout d'abord à signaler qu’une  bonne partie des faits que je vais exposer se sont produits avant
l’investiture de Mme l’échevine. Toutefois, il est indispensable de faire la lumière sur ces
dysfonctionnements pour garantir une meilleure gestion à l'avenir.

Pour rappel, la personne déléguée à la gestion journalière par le conseil d’administration de l’ALE   a
détourné à-peu-près tous les fonds pendant presque 2 ans… Quasi aucun fournisseur n’avait été
payé.Le conseil d’administration de l’ALE est composé d’administrateurs et administratrices 
ordinaires chapeautés par un bureau composé de 4 personnes investies   de missions spécifiques
(présidence, trésorerie, secrétariat et vice-présidence).

•       Le trésorier et le président de l’ALE n’ont pas eu accès au compte bancaire pendant ± 2 ans
sans qu’ils ne s’en inquiètent outre mesure.Est-ce de la bonne gestion ?

•       Ce n’est d’ailleurs que parce que l ’ALE a été sommée par Actiris de présenter des comptes
approuvés par l’assemblée générale que le pot-aux-roses a été découvert en 2022.

•       Le conseil d’administration de l’ALE ne s’est pas réuni en 2023.  Pas une seule fois. En
violation flagrante de l’article 16 des statuts et surtout des règles du bon sens vu les
circonstances.Et ce, malgré de nombreuses demandes informelles de ma part,  mes 6 demandes
écrites ainsi que les demandes écrites de 2 autres représentants de l’opposition de l’époque. Est-
ce de la bonne gestion ?

•       Lorsque le CA de l’ALE se réunit,   les PVs  des réunions ne sont pas envoyés spontanément.  
Parfois ils ne sont pas envoyés du tout, parfois un brouillon est envoyé. Il n’est corrigé qu’avec
difficultés.Est-ce de la bonne gestion ?

•       La liste de distribution des membres de CA n’est pas mise à jour.Entre août 2022 et décembre
2024, j’ai dû demander que l’on m’ajoute dans la liste de distribution courrielle.  A chaque fois
l’un.e ou l’autre administrateur.trice attentif.ve a pu me transmettre les courriels.Est-ce de la
bonne gestion ?

•       Les comptes 2019, 2020, 2021, 2022 et 2023 n’ont été déposés au greffe du tribunal de
l’entreprise que le 19 mars 2025.Est-ce de la bonne gestion ?

•       A ce jour,   les comptes 2024 n’ont pas été présentés au conseil d’administrationEst-ce de la
bonne gestion ?

•       La liste des administrateurs La dernière publication au Moniteur date de mars 2022.   Les
changements intervenus par la suite ne sont donc pas officiellement actés.La Banque Carrefour
des Entreprises montre des administrateurs et administratrices de la mandature 2013.Est-ce de
la bonne gestion ?

•       Quand le CA décide de rembourser partiellement certains créanciers, le bureau de l’ALE avertit
certains créanciers mais ne s’exécute qu’avec plusieurs mois de retard malgré les rappels
d’administrateurs ordinaires.Est-ce de la bonne gestion ?Cette dernière promesse non tenue a
déclenché l’ire d’un des créanciers.  Cette asbl spécialisée dans l’innovation par le design
social s’est présomptueusement porté partie civile dans le procès contre l’ancienne «directrice»
de l’ALE et a ensuite enclenché une procédure de mise en faillite de l’ALE.

•       Suite à la condamnation de l’ancienne directrice par le tribunal de première instance le 6
décembre 2024 et après avoir mandé l’avocat de l’ALE pour essayer de faire rectifier le
jugement, le CA de l’ALE de Forest ne s’est pas réuni (même de manière informelle) afin de
décider de faire ou non appel du jugement.Est-ce de la bonne gestion ?

•       Lorsque l’ASBL a saisi le tribunal de l’entreprise en vue d’entamer la procédure de mise en
faillite pour cessation de payement de l’ALE de Forest, le président du CA de l’ALE et, vu le
délai très court, n’a pas pu se présenter lui-même ni déléguer un avocat.Il n’a pas contacté les
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administrateurs ordinaires de l’ALE.   L’ALE n’était donc pas représentée au tribunal.  L’ALE
a donc été condamnée par défaut…Est-ce de la bonne gestion ?

•       Je pourrais continuer les questions oratoires pendant 1 heure…

Mes questions pour la première partie sont donc

-        Est-ce de la bonne gestion ?

-        Six mois après votre prise de fonction, quelles initiatives avez-vous prises dans ce dossier ?
Avez-vous pu rencontrer le président de l’ALE ?  

-        Estimez-vous que ce dossier a fait l’objet d’un traitement diligent par le collège sous la
législature précédente ?

-        Vu la gestion passée, qu’envisagez-vous de mettre en place pour la très probable future ALE
forestoise ?

 

b)     Seconde partie : gestion future de l’ALE de Forest - questions exploratoires

 

Je souhaite passer à des réflexions plus exploratoires et plus globales concernant les ALE.   Certaines
réflexions dépassent le cadre de notre seule commune mais pourraient être portées par Forest au
niveau régional.

L’ALE de Forest a-t-elle besoin d’une AG et d’un conseil d’administration aussi pléthorique ?Avons-
nous besoin d’une ALE et d’une maison de l’emploi à Forest ?Avons-nous besoin d’une ALE dans
chaque commune ?   Une antenne locale oui bien sûr mais n’est-il pas envisageable de n’avoir qu’un
seul CA au niveau régional ?Notez-le bien car c’est très rare,  je suis sur ce point d’accord avec la
FGTB.

Voire aucun CA pour d’ALE car tout pourrait être géré par Actiris…

Mondelinge vraag over het vroegere en toekomstige beheer van het Vorstse PWA (op vraag van
de heer Potelle, gemeenteraadslid). (Aanvullend)

Het vroegere en het toekomstige beheer van het Vorstse PWA

 

Mijnheer de burgemeester,

Mevrouw de schepen voor werk, 

a)     Deel 1: Het Vorstse PWA gisteren en vandaag

Allereerst wil ik erop wijzen dat veel van wat ik nu ga vermelden, gebeurde voordat de huidige
schepen werd benoemd. Het is echter essentieel om licht te werpen op deze disfuncties om beter
beheer in de toekomst te garanderen.

Ter herinnering: de persoon die door de raad van bestuur van het PWA met het dagelijks bestuur werd
belast, verduisterde bijna alle fondsen gedurende bijna 2 jaar ... Er waren bijna geen enkele
leverancier betaald.De raad van bestuur van het PWA bestaat uit gewone bestuurders, met aan het
hoofd een bureau van 4 personen met specifieke taken (voorzitter, penningmeester, secretaris en
ondervoorzitter).
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•       De penningmeester en de voorzitter hebben al ongeveer 2 jaar geen toegang tot de
bankrekening, zonder dat ze zich daar al te veel zorgen over maakten.Is dat goed bestuur?

•       Pas toen Actiris het PWA vroeg om rekeningen voor te leggen die door de algemene
vergadering waren goedgekeurd, kwam de aap uit de mouw in 2022.

•       De raad van bestuur van het PWA vergaderde niet in 2023. Niet één maal. Een flagrante
schending van artikel 16 van de statuten en vooral van de regels van gezond verstand gezien de
omstandigheden.En dit ondanks talloze informele verzoeken van mij, mijn 6 schriftelijke
verzoeken en de schriftelijke verzoeken van 2 andere toenmalige oppositieleden. Is dat goed
bestuur?

•       Wanneer de raad van bestuur van het PWA vergadert, worden de notulen van de vergaderingen
niet spontaan verstuurd. Soms worden ze helemaal niet opgestuurd, soms wordt er een
kladversie verstuurd. Die wordt maar met moeite verbeterd.Is dat goed bestuur?

•       De mailinglijst van de bestuursleden wordt niet bijgewerkt.Tussen augustus 2022 en december
2024 heb ik moeten vragen om aan de mailinglijst te worden toegevoegd. Telkens kon een of
andere aandachtige bestuurder mij de berichten doormailen.Is dat goed bestuur?

•       De jaarrekeningen voor 2019, 2020, 2021, 2022 en 2023 werden pas op 19 maart 2025
gedeponeerd bij de griffie van de ondernemingsrechtbank.Is dat goed bestuur?

•       Tot op heden zijn de jaarrekeningen voor 2024 niet voorgelegd aan de raad van bestuur.Is dat
goed bestuur?

•       De lijst van de bestuurders: De laatste publicatie in het Belgisch Staatsblad dateert van maart
2022. Latere wijzigingen zijn dus niet officieel vastgelegd.De Kruispuntbank van de
Ondernemingen toont bestuurders van 2013.Is dat goed bestuur?

•       Wanneer de raad van bestuur beslist om bepaalde schuldeisers gedeeltelijk terug te betalen,
verwittigt het bureau van het PWA sommige schuldeisers, maar komt het met maanden
vertraging in actie, ondanks aanmaningen van gewone bestuurders.Is dat goed bestuur?Deze
laatste gebroken belofte wekte de woede van een van de schuldeisers. Deze vzw
gespecialiseerd in innovatie via social design stelde zich burgerlijke partij tegen de voormalige
'directrice' van het PWA en startte vervolgens een procedure voor faillietverklaring van het
PWA.

•       Na de veroordeling van de voormalige directrice door de rechtbank van eerste aanleg op 6
december 2024 en na de advocaat van het PWA opdracht te hebben gegeven om te proberen
het vonnis te laten corrigeren, is de raad van bestuur van het Vorstse PWA niet (zelfs niet
informeel) bijeengekomen om te beslissen al dan niet tegen het vonnis in beroep te gaan.Is dat
goed bestuur?

•       Toen de vzw het faillissement van PWA Vorst aanvroeg bij de ondernemingsrechtbank, kon de
voorzitter van het bestuur van het PWA niet persoonlijk aanwezig zijn of een advocaat
aanstellen, gezien de zeer krappe termijn.Hij heeft geen contact opgenomen met de gewone
bestuurders van het PWA. Het PWA was dus niet vertegenwoordigd in de rechtszaal. Het PWA
werd dus bij verstek veroordeeld ...Is dat goed bestuur?

•       Ik zou nog wel een uur door kunnen gaan met vragen ...

Mijn vragen voor het eerste deel zijn:

-        Is dat goed bestuur?

-        Welke initiatieven hebt u, zes maanden na uw aantreden, genomen in dit dossier? Hebt u de
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voorzitter van het PWA kunnen ontmoeten?

-        Hebt u het gevoel dat het College deze kwestie correct heeft aangepakt tijdens de vorige
bestuursperiode?

-        Wat bent u, in het licht van het bestuur in het verleden, van plan te doen voor het zeer
waarschijnlijke toekomstige Vorstse PWA?

 

b)     Deel 2: Het Vorstse PWA morgen – verkennende vragen

 

Ik wil verdergaan met wat meer verkennende en algemenere bedenkingen over PWA's. Sommige gaan
verder dan het kader van onze gemeente, maar kunnen door Vorst op gewestelijk niveau worden
opgepakt.

Heeft het PWA van Vorst zo'n grote algemene vergadering en raad van bestuur nodig?Hebben we een
PWA én een Jobhuis nodig in Vorst?Hebben we een PWA nodig in elke gemeente? Een lokale
afdeling, ja natuurlijk, maar is het niet mogelijk om slechts één raad van bestuur te hebben op
gewestelijk niveau?Merk op, want dit is zeldzaam: ik ben het op dit punt eens met het ABVV.

Of zelfs geen raad van bestuur voor het PWA, want alles zou beheerd kunnen worden door Actiris ...  

2 annexes / 2 bijlagen
 

Question orale relative au déplacement du marché du samedi de la place Saint-Denis (à la
demande de Monsieur Peycker, conseiller communal). (Complémentaire)

Madame la Présidente, Monsieur le Bourgmestre, Chèr.e.s membres du Collège, Chèr.e.s Collègues,

Dans le cadre des travaux de réaménagement de la place Saint-Denis, le marché hebdomadaire du
samedi a été déplacé rue Jean-Baptiste Vanpé. Ce chantier, annoncé du printemps 2025 à l’été 2026,
transforme en profondeur l’organisation du quartier pour une période d’au moins un an.

Or, plusieurs éléments liés à ce déplacement temporaire suscitent des interrogations légitimes, tant sur
le fond que sur la méthode :

La durée précise du déplacement n’a jamais été clairement communiquée, laissant les
commerçants sans visibilité pour anticiper leur activité.

Le nouvel emplacement, en pente, complique fortement l’installation des étals.

La concertation semble avoir été minimale : certains commerçants affirment n’avoir été
informés qu’une semaine avant le déménagement.

À ce jour, le site officiel de la commune n’a pas été mis à jour, ce qui nuit à la bonne
information des riverains comme des client•e•s, et renforce le sentiment d’impréparation.

Pour notre mouvement Les Engagé•e•s, qui défend une gouvernance fondée sur la participation
citoyenne et le soutien à l’économie locale, ce manque d’anticipation et de concertation est
regrettable. Un chantier aussi emblématique que celui de la place Saint-Denis méritait une méthode
exemplaire, construite avec les acteur•rice•s du terrain.
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Dès lors, je vous adresse les questions suivantes :

1. Quelle est la durée exacte prévue pour ce déplacement ?  La commune peut-elle garantir le
retour du marché sur la place Saint-Denis à l’issue des travaux ?

2. Quels soutiens sont prévus pour les commerçants impactés ?  (communication, logistique,
accompagnement dans les démarches de primes régionales, etc.)

3. Quelles démarches de concertation ont été menées en amont avec les commerçants ?
Quelles ont été leurs demandes et comment ont-elles été prises en compte ?

4. Pourquoi la rue Jean-Baptiste Vanpé a-t-elle été choisie comme lieu de repli ?  D’autres
alternatives ont-elles été étudiées ?

5. Quand le site de la commune sera-t-il mis à jour pour informer correctement les
citoyen•ne•s du nouvel emplacement ?

6. Une évaluation de l’impact de ce déplacement est-elle prévue en cours de chantier ?
(fréquentation, chiffre d’affaires, satisfaction des commerçants et riverains)

Je vous remercie pour vos réponses. La gestion des espaces publics, surtout lorsqu’elle touche à la vie
économique d’un quartier, doit se faire avec clarté, anticipation et dans un véritable esprit de dialogue.

Je vous remercie.

                                                                                                                                     Stéphane
PEYCKER              

                                                                                                                                     Conseiller
Communal

                                                                                                                                     Chef de groupe
Les Engagé.e.s

 

                              

Mondelinge vraag over de verplaatsing van de zaterdagmarkt van het Sint-Denijsplein (op
vraag van de heer Peycker, gemeenteraadslid). (Aanvullend)

Mevrouw de Voorzitster, mijnheer de Burgemeester, beste leden van het College, beste collega's,

In het kader van de heraanleg van het Sint-Denijsplein is de wekelijkse zaterdagmarkt verplaatst naar
de Jean-Baptiste Vanpéstraat. De werkzaamheden worden uitgevoerd van het voorjaar 2025 tot de
zomer van 2026 en zullen de organisatie van de wijk voor minstens een jaar radicaal veranderen.

Een aantal elementen van deze tijdelijke verplaatsing roepen echter legitieme vragen op, zowel wat
betreft de inhoud als de methode:

De precieze duur van de verplaatsing is nooit duidelijk gecommuniceerd, waardoor handelaars
niet kunnen anticiperen wat hun activiteiten betreft.

De nieuwe locatie is een helling, wat de plaatsing van de kramen erg bemoeilijkt.
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Het overleg lijkt minimaal te zijn geweest: sommige handelaars beweren slechts een week voor
de verplaatsing op de hoogte te zijn gebracht.

Tot op heden is de officiële website van de gemeente niet bijgewerkt, wat nadelig is voor het
goed informeren van omwonenden en klanten, en wat het gevoel van een gebrek aan
voorbereiding versterkt.

Les Engagé.e.s, een beweging die opkomt voor een bestuur gebaseerd op burgerparticipatie en
ondersteuning van de lokale economie, betreurt dit gebrek aan anticipatie en overleg. Een
emblematisch project als dat van het Sint-Denijsplein verdiende een voorbeeldige methode,
opgebouwd met de belanghebbenden.

Vandaar mijn vragen:

1. Hoe lang gaat deze verplaatsing precies duren? Kan de gemeente garanderen dat de markt
na de werken terugkeert naar het Sint-Denijsplein?

2. Welke steun is er voorzien voor de betrokken handelaars?  (communicatie, logistiek, steun
bij het aanvragen van gewestelijke premies, ...)

3. Welke overleg is er vooraf geweest met de handelaars?  Wat waren hun vragen en hoe werd
daarmee rekening gehouden?

4. Waarom werd de J-B Vanpéstraat gekozen als nieuwe locatie?  Zijn er andere alternatieven
bestudeerd?

5. Wanneer wordt de website van de gemeente bijgewerkt om de burgers te informeren over
de nieuwe locatie?

6. Is er een evaluatie gepland van de impact van deze verplaatsing tijdens de werken?
(bezoekersaantallen, omzet, tevredenheid van handelaars en buurtbewoners)

Alvast bedankt voor uw antwoorden. Het beheer van de openbare ruimte, vooral wanneer dit het
economische leven van een wijk beïnvloedt, moet helder, anticiperend en in een echte geest van
dialoog gebeuren.

Bedankt.

                                                                                                                                     Stéphane
PEYCKER              

                                                                                                                                     Gemeenteraadslid

                                                                                                                                     Fractieleider Les
Engagé.e.s
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